
§7 Årsredovisning - Protokollsanteckning 
Den tf ekonomichefen Malin Castillo höll en dragning i kyrkofullmäktige, en powerpoint med 
helt andra siffror än vad som fanns i det utskickade underlaget. Det är djupt oseriöst och 
respektlöst mot de förtroendevalda.  

Inför kyrkorådet nästa måndag har vi åter fått veta att information med kommande förslag på 
åtgärder skjuts framåt i tiden. Ännu en gång. Detta efter ett års likviditetsproblem. Vilket 
beror på, citat: “Ekonomiavdelningen inte har möjlighet att förbereda det på ett 
tillfredställande sätt”. Samma sak har vi fått se många gånger, det har minst sagt varit svårt att 
plocka fram ekonomiska rapporter.  

På årsredovisningen på sidan 16 står det “Arbetet med byggnaderna och budgeterade projekt 
har i stort löpt enligt plan”. Vad som är intressant är att jämföra med 2024 års budget, som 
beslöts om i november 2023. Den största utgiftsposten i investeringsbudgeten för 2024, 
Maria, på 50 miljoner har inte blivit av. Det finns inte ens en referens till detta i 
årsredovisningen. I 2024 års beslutade investeringsbudget låg på 114,3 miljoner (minus då 
prognoticerat KAE på 15,9 milj), men har som säkert bekant modifierats av kyrkorådet; där 
pengar från olika projekt flyttats över på i princip varje sammanträde. Och här i denna 
redovisning ligger “pågående projekt” för 2024 på 70,3 miljoner kr. Det känns helt enkelt inte 
ärligt att säga att allt löpt på enligt plan. Det är inte fel att ändra, men man får vara ärlig med 
vad som hänt. Det bör stå med i årsredovisningen.  

Marcus Romedahl 
Malmö 11 juni 2025
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